
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

RESUM DE LA SESSIÓ DEL CONSELL 
DE BARRI DE VALLBONA 

 
 

Data: dimecres, 16 de novembre de 2016 
Lloc:  Casal de barri de Vallbona 
Hora inici: 19.00 h. 
Hora de finalització: 21.15 h. 
 
ASSISTENTS: 
 
Conformen la taula el president del Consell de Barri, Manuel Cubero, la consellera portaveu 
Carolina Recio i  Màrius Comorera, tècnic del districte,  qui pren nota de la sessió.  També es 
compta amb la presència de Sito Alarcón, gerent del Consorci del Besós i de Suso López, cap de 
projecte del Pla de Barris de Zona Nord. Entre el públic també són presents els consellers Félix 
Cogolludo (C’s), Xavier Fillol (CiU) i Joaquim Sangrà (ERC). 
30 persones de públic, entre les quals representants de les entitats Ass. Jubilats i Gent Gran de 
Vallbona, AV Vallbona-Rec Comtal, Club Racing Vallbona, Dones Actives de Vallbona i Vallbona 
Viu. 
 
ORDRE DEL DIA 
 
  
1. Properes actuacions al Rec comtal 
2. Pla de desenvolupament Econòmic de Proximitat  
3. Informació Pla de Barris  

4. Varis 
5. Precs i preguntes 
 
PUNTS TRACTATS 
 

 

 El gerent del Consorci del Besós, Sito Alarcón, explica la 3a fase de les obres 
d’ordenació del Rec Comtal, que consistirà en la millora del canal al seu pas per 
la plaça 1er de maig mitjançant un mur de formigó per tal d’evitar els 
desbordament que es produeixen quan plou. 

  

 El cap de projecte del Pla de Barris de Zona Nord, Suso López, exposa  les línies 
mestres del projecte, del qual se n’està fent la diagnosi compartida,  i que es 
concretarà cap el mes de març.  
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 Manel Cubero i Carolina Recio expliquen el Pla de Desenvolupament econòmic 
de Nou Barris. 
 

INTERVENCIONS DEL PÚBLIC 
 
 

Sobre el Rec comtal: 
 
 

 Pregunten per la responsabilitat en el manteniment 

 Pregunten pels materials que es faran servir en la construcció del mur  

 Demanen una solució per la reixa, on s’hi acumula brutícia 

 Pregunten per si s’actuarà a l’estany floral  

 Demanen que es posin multes als incívics 

 Queixa sobre el fet que es destinin recursos a la zona d’esbarjo de gossos de 
Meridiana i no a parcs infantils 

 Demana si es farà alguna actuació per controlar l’incivisme a l’espai del Rec 
comtal. 

 Demana un espai d’esbarjo aquàtic a la zona nord (recordant la piscina 
descoberta de Ciutat Meridiana) 

 Demana obres de millora i urbanització per facilitar l’accés al riu Besós des de 
Vallbona 

 
Sobre el Pla de Desenvolupament Econòmic: 
 
 

 Comenta que Mc Donalds no és un bon exemple d’empresa (per unes jornades 
d’ocupació juvenil municipal on hi van participar) 

 
Altres: 
 
 

 Comenta que la reixa del carrer Oristà (a l’alçada de la deixalleria) s’embassa. 

 Reclama la reparació d’un sot a la sortida del pàrquing davant del camp de 
futbol 

 
 
 
 


